
 
 

Zoznam kandidátov 
do študentskej časti Akademického senátu 

ŽILINSKEJ UNIVERZITY V ŽILINE 
 
 
 
Lenka Adamcová 
 
Ing. Lukáš Formanek 
 
Ing. Miroslav Chochul 
 
Ing. Oľga Chovancová 
 
Bc. Marián Šotek 
 
Ing. Milan Straka 
 
Barbora Vallušová 
 
 
 
 

Voľby sa uskutočnia dňa 6.5.2019 v čase od 8:00 do 16:00  
v Informačnom centre FRI 

  



 
 

Lenka Adamcová 
„Umenie napredovania spočíva v tom, že 
začneme.“ (Mark Twain) 

Volám sa Lenka a som študentkou 2. ročníka 
bakalárskeho štúdia na odbore Manažment.  

Rada by som sa prostredníctvom pôsobenia 
v akademickom senáte, aktívne podieľala na 
podpore rozvoja fakulty i univerzity. 
Konkrétne, pri riešení otázok vzhľadom na 
zlepšovanie kvality štúdia, či kompletnej 
informovanosti v rámci akademickej pôdy. 

Mojim cieľom je napomáhať najmä nám 
študentom pri presadzovaní užitočných 
nápadov a prispievať k ich samotnej 
realizácii. Veľmi rada si vypočujem 
akékoľvek názory, pripomienky 
a vzájomným počúvaním verím, že spoločne 
dokážeme nájsť práve tie správne riešenia. 

V prípade akýchkoľvek otázok ma môžete 
kedykoľvek osloviť  

Veľké ďakujem za každý jeden hlas! 
  



 
 

Lukáš Formanek 
Narodený v Žiline. V minulom roku úspešne 
ukončil inžinierske štúdium v odbore 
Počítačové inžinierstvo.  

V súčasnosti je študent prvého ročníka 
doktorandského štúdia na Fakulte riadenia a 
informatiky v študijnom programe 
Aplikovaná informatika.  

Vo svojom výskume sa venuje vlastným 
systémom, bezdrôtovým technológiám 
a umelej inteligencii. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  



 
 

Miroslav Chochul 
Narodený v Žiline. V minulom roku úspešne 
ukončil inžinierske štúdium v odbore 
Počítačové inžinierstvo.  

V súčasnosti je študent prvého ročníka 
doktorandského štúdia na Fakulte riadenia a 
informatiky v študijnom programe 
Aplikovaná informatika.  

Spolupracoval na viacerých projektoch 
v spoločnosti CEIT. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
  



 
 

Oľga Chovancová 
Na FRI som už aký taký rok, a chcela by som 
reprezentovať ̌študentov FRI v akademickom 
senáte UNIZA. Tento rok je už ̌siedmy rok čo 
som súčasťou akademického senátu FRI, a 
mám prehlaď toho ako funguje fakulta, a aké 
majú názory študenti na určité témy.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
  



 
 

Marián Šotek 
V súčasnej dobe som členom a predsedom 
študentskej časti akademického senátu 
Fakulty riadenia a informatiky.  

Počas svojho pôsobenia sa snažil aj naďalej 
snažím čo najviac pomáhať študentom s ich 
problémami a právami v škole, ale aj mimo 
nej. Niektoré z problémov však nie sú len na 
úrovni fakulty, ale takéto problémy treba 
riešiť celouniverzitne, nakoľko dopad na 
Menzu, či ubytovacie zariadenie majú hlavne 
členovia veľkého senátu UNIZA. Do AS UNIZA 
som sa rozhodol kandidovať preto, aby sme 
ako študenti mali čo najväčšiu vyjednávaciu 
silu v rámci univerzity a podarilo sa nám 
zmeniť súčasný systém k lepšiemu. 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  



 
 

Milan Straka 
Ahojte, som študentom 2. ročníka 
doktorandského štúdia v programe 
Inteligentné Informačné Systémy.  

Do senátu som sa rozhodol opäť kandidovať, 
aby som nadviazal na svoju predchádzajúcu 
činnosť v AS UNIZA. Študentov a záujmy 
našej fakulty som zastupoval v senáte 
aktívnym vystupovaním ako aj aktívnou 
účasťou na konventoch akademických 
senátov v roku 2018 a 2019. Takisto sme 
s ostatnými senátormi čiastočne vyriešili 
parkovanie na UZVD (Ubytovacie Zariadenie 
Veľký Diel) ako aj pravidelne informovali 
o dianí na univerzite. Aj v ďalšom období sa 
budem snažiť bojovať za záujmy študentov 
a riešiť ich problémy. Teraz sa napríklad 
s kolegami zo senátu zaoberáme možnosťou 
separovania odpadu aj novými chodníkmi na 
UZVD. 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  



 
 

Barbora Vallušová 
Moje meno je Barbora Vallušová a som 
študentka 2. ročníka bakalárskeho štúdia 
v odbore Manažment. Druhým rokom sa 
podieľam na aktivitách študentskej 
organizácie FRI klub, aktívne sa zaujímam 
o dianie na našej fakulte a veľký význam 
prikladám aj športovým aktivitám. Duálne 
som absolvovala stredoškolské vzdelanie 
v štáte Michigan, U.S. a rovnako aj na 
Slovensku, vďaka čomu vidím v mnoho 
veciach okolo nás nevyužitý potenciál.  

Zvolenie do študentskej časti akademického 
senátu mi umožní presadiť zmeny, ktoré sú 
v prvom rade spravodlivé a v záujme 
všetkých NÁS študentov na úrovni celej 
univerzity. Ako pragmatický človek sa budem 
snažiť o zvýšenie princípu zásluhovosti na 
úkor princípu protekcie. Verím, že našimi 
spoločnými silami sa nám podarí ľudí spájať, 
nie rozdeľovať. 

Fakultu Riadenia a Informatiky považujem za 
kvalitnú fakultu s veľkou perspektívou, ktorá si zaslúži, aby bol jej študentský názor nahlas 
vypočutý.  

Vopred Vám ďakujem za každý hlas!  


